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Abstract (en)
[origin: EP0387908A1] A carding machine consisting of a rotating drum (1) and a taker-in (2) which feeds fibres to the drum is provided with a
device for removing impurities from a fibre composite. The device has a first knife blade (20) arranged between the taker-in and a carding element
(21), a second knife blade (34) arranged after said carding element (21) and pressure plates (14) located in front of the knife blade. The first knife
blade and following carding element (21) constitute a first structural unit (29) which is arranged immediately after the taker-in and the second and
each subsequent knife blade (34) together with the following respective carding element (35) forms a second and subsequent structural unit. All
structural units are covered over by a common suction housing (40).

Abstract (fr)
On munit une machine à carder, ayant un tambour rotatif (1) ainsi q'un briseur (2) qui alimente ledit tambour en fibres, d'un dispositif permettant
d'enlever les impuretés dans un matériau composite. Ledit dispositif présente une première lame de couteau (20), placée entre le briseur et un
élément de cardage (21), une seconde lame de couteau (34), montée derrière ledit élément de cardage (21) et des plaques de pression (14) se
trouvant devant la lame de couteau. La première lame de couteau forme avec l'élément de cardage (21) qui la suit une première unité de structure
(29) qui est montée juste derrière le briseur, tandis que la seconde lame de couteau ainsi que toutes les lames suivantes (34) forme(nt) également
avec un élément de cardage suivant (35) une deuxième unité de structure. Toutes les unités de structure sont recouvertes par un seul et même
logement d'aspiration commun (40).
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